
Protokoll fört vid SGSKs möte i Orsa 2010-05-29

Deltagare: Anders Kolmodin (AK), Kjell-Åke Gerdin (KÅG), Ewa Posner-Storm 
(EPS), Bengt Stensson (BS), Helen Stensby (HS), Stefan Nordin (SN), Fredrik 
Olsson(FO), Anders Geeber(AG), Ann-Kristin Efstratiadis (AKE), Tore Larsson (TL)

§ 1   Mötets öppnande
Anders öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2   Val av justeringsman
 Ewa (EPS) valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§ 3   Godkännande av dagordning
Godkändes som den förelåg.

§ 4   Föregående mötes protokoll (AEK) 

§ 5   In och utgående skrivelser (AEK)
Inga skrivelser har inkommit eller utgått

§ 6   Rapporter
Avelsrådet (EP-S)
Revidering av RAS klar.
Koordinator Peter Hoyer
Anita Aronsson o Maggi Uhlhorn har konsulterats.
RAS kommer att presenteras på årsmötet av Ewa och Peter. 
Hd-röntgen diskuterades och hur man kan få fler att röntga sina hundar.
ED (Armbågsdydplasi) är inget problem i rasen och vi diskuterade om kravet 
på fria 
armågar på hanar som ska stå på hanhundslistan ska tas bort.
Hanhundsanvändning och hur många kullar en hane kan få, diskuterades.

FA (AK)
PUR 
Avance och Årsbok- avtalen skrivna 

        Avgift på jaktprov, jaktprovsdomarutbildningsfond, 30 kr till domarutbildning/
start
        Betalas via faktura från arrangör till FA
        Inget taget beslut angående ett tak för anmälningsavgift till jaktprov.
        Nuvarande avgift är: Fjäll:300 kr  Skog:400 kr  Fält:400 kr

        Distrikten
        Stefan berättade om att valpköpare blir avskräckta av filmen av CCA.
        Diskussion ang klubbens offentliggörande av olika sjukdomar.
        Gemensam åsikt var att man ska fokusera mer på positiva händelser i rasen.
        

  Revisorer (AG)
  Kvitton skall vara specifikt för klubbens utgifter och inte ha ovidkommande 
poster



  med.
        
        Valberedningen
        Arbetet har gått jättebra och kommittén var klara tidigt. 
        Styrelsen tycker att dom har gjort ett mycket bra jobb.

        Webredaktör 
        Jane har avsagt sig arbetet from nästa år.         
       

       Domarkommittén (TL)
        
       12 nya domar elever.
       Domarkonferans på hösten i fortsättningen
       Reviderat alla listor på domare
       Regelrevidering har precis börjat 2012 ska dom börja gälla.

         
RedK(AKE)
Årsboken 2009 har börjat utdelas hos medlemmar.
Ann-Kristin avsäger sig fortsatt arbete i kommittén from årsmötet.
Årsboksredaktör behövs också en ny, Ann-Kristin avsäger sig detta.

§ 7 RAS (EP-S) 
Revidering klar, godkänd av styrelsen och presenteras på årsmötet

§ 8   Ekonomi (AK)
Ekonomin ser bra ut Telefonersättning till styrelsen har inte utgått det sista 
året.
Avelsrådet får ersättning för att bli medlem i Norska Dogweb.

§ 9 Aktiviteter

        Huvudprov 2010 (AK)
        Domare klart.
        All planering i fas
. 

Utställning 2010 (HS)
        Bärhjälp till utställningsringen behövs på morgonen innan utställningen.
        Allt för apporttävlingen är klart, tillstånd, plats och fåglar. Peter är domare

Skogsträning 2010 (KÅG)
Är planerad och information kommer senare på hemsidan.

        

§ 10 Årsmötesfrågor
Medlemsavgift
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften blir oförändrad.

        Valberedningen kompletterar förslaget så att vi kan välja 3 suppleanter i 
styrelsen.



        Och även det samma vad gäller revisorerna.
        Ann-Kristin Efstratiadis valdes som sekreterare på årsmötet.

Förslag till verksamhetsplan
Sedan tidigare fastlagd och utlagd på hemsidan. 

Valberedningens förslag
Förslaget är klart och har funnits på hemsidan för medlemmarna att ta del av.

Dagordning årsmöte
Enligt stadgarna. 

Utskick
All information och handlingar inför årsmötet har lagts ut på hemsidan. 

VP  
        Stefan föreslog att man ska kunna välja att ta ett diplom istället för att med 
sig 
        priset hem.
        Sådant arbete pågår redan och alla VP fotograferas för närvarande.

§ 11  Övriga frågor
         Vi kommer att börja rekryteringen av en Webmaster, Redkommitté samt
         Årsboksredaktör 

        Valpfoldern och valpsidan.
        Kostnaden, 300kr, som uppfödarna erlägger till SGSK är för valphänvisningen 
med
        annons på valpsidan, valpfoldern får man på köpet.
        Uppfödaren står även för portokostnaden för hemskick av valpfoldern.
        Går tiken tom får man inte tillbaka annonskostnaderna.

 

§ 12  Avslut/nästa möte
        Nästa möte är konstituerande styrelsmöte direkt efter årsmötet. 
        Anders tackade alla för att dom deltagit och avslutade mötet.

Vid protokollet

Ann-Kristin Efstratiadis



Justeras:                                       Ordförande:
              Ewa Posner-Storm                             Anders Kolmodin


